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KŁODZKO (inf. wł.). Związek Miast Polskich wystąpił do Kancelarii Prezesa Rady Ministrów
z zapytaniem, dlaczego w przypadku kilkunastu jednostek samorządu terytorialnego, w tym
gmin, w kraju, starających się o dofinansowanie z "Polskiego Ładu" do zaplanowanych
inwestycji, doszło do samoczynnego przewartościowania zawnioskowanych przez nie kwot.
System  elektroniczny  tego  programu,  z  którego  korzystały,  przesunął  przecinek  we
wskazanych kwotach o jedną lub dwie pozycje, powodując ich znaczne zmniejszenie. Tak
stało się m.in. w przypadku Kłodzka.

- Nie jest prawdą, że wpisaliśmy złe kwoty - przekonuje burmistrz Michał Piszko. - Już grubo, bo
ponad miesiąc temu Kancelaria Prezesa Rady Ministrów otrzymała korespondencję od ZMP i do tej
pory jest brak jakiejkolwiek odpowiedzi. Ze względu na trudniejsze sprawy związane z zapewnieniem
ciepła i prądu, temat obniżenia nam kwoty z "Polskiego Ładu" na razie przesuwam w czasie, ale go
nie odpuszczę. Dysponuję dowodami na to, że inne gminy w ten sam sposób utraciły zera w swoich
wnioskach, ale miały możliwość poprawienia wniosków i uzupełnienia kwot.

Gminie miejskiej Kłodzko takiej szansy nie dano, dlatego dochodzi swojej racji, podobnie jak inne w
ten sam sposób pokrzywdzone jednostki samorządu terytorialnego.
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